
 

 

3 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2024. február 15-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  
 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Baranyi István   képviselő, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Tribol Jánosné   jegyzőkönyvvezető. 
  
A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

 Bangó Mihály   JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: 1 fő.  

 
  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester jelezte távolmaradását a 

testületi ülésről.  
 

 

N A P I R E N D: 

 

1. A 2024. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

2. A 2023. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

3. A 2024. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról szóló önkormányzati 

rendelet 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 



 

 

 

1./ A 2024. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 

  

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta az előterjesztést, mely egy 

nagyon részletes anyag. A bizottsági ülésen megtárgyalásra került a rendelet-tervezet, 

melyet a bizottság tagjai egyhangúlag támogattak. A költségvetés szempontjából az 

elmúlt évekhez hasonlóan feszített lesz a 2024-es év is. Továbbra is oda kell figyelni, 

hogy egyensúlyban legyen a költségvetés. Az önkormányzat legnagyobb bevételi 

forrása az iparűzési adóból származik. Nagyon fontos, hogy a saját bevételek 

rendelkezésre álljanak. A bizottsági ülésen már elmondtam, hogy a kommunális adóból 

nem költöttünk még semmit. Az önkormányzatnak a jövőben is ki kell használni a 

pályázati lehetőségeket. Mindenki tudja, hogy 2024. évben megemelkedett a 

minimálbér és a garantált bérminimum ezt természetesen a hivatalban, az 

intézményekben is természetesen be kell tartani, összeségében nem sokkal, de 

növekedtek a dolgozók bérei. A pedagógusok béremelése esetében a 32,2 %-os 

béremelés nem minden dolgozónál megvalósulni, mivel a gyermeklétszám nem olyan 

magas. A törvény előírása alapján azonban minden pedagógus a minimál kategóriában 

van besorolva.  Továbbra is úgy tervezzük, hogy hitelt nem szeretne felvenni az 

önkormányzat, tartalékkal nem számolt az előterjesztés. Kérte a képviselők 

hozzászólását, észrevételét. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2024. évi költségvetésről 

szóló önkormányzati rendelet elfogadását. Kérte, hogy aki egyetért a 2024. évi 

költségvetésről szóló önkormányzati rendelettel, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 1/2024. (II. 16.) önkormányzati rendelete 

a 2024. évi költségvetésről”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

2./ A 2023. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A bizottsági ülésen megtárgyalásra került a 2023. évi 

költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása, melyet a bizottság tagjai 

egyhangúlag támogattak. Az anyag részletes, melyben szerepelnek azok a tényszámok, 

amiről eddig is tudott a képviselő-testület. Ezek a módosítások az elmúlt időszakban 

bekövetkezett bevételek és kiadások. Az általános indoklásnál benne van, hogy melyek 

azok a tevékenységek, melyek miatt a rendeletet módosítani szükséges. Időközben 

jöhetnek olyan hibák, melyek az intézmények működésének alapfeltételéhez 

szükségesek, akkor ezeket meg kell oldani. Kérte a képviselők hozzászólását, van-e 

valami kérdés vagy észrevétel. 



 

 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2023. évi költségvetésről 

szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet.   

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2024. (II. 16.) önkormányzati rendelete a 

2023. évi költségvetésről szóló 2/2023. (II. 15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

3./ A 2024. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról szóló 

önkormányzati rendelet 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A 2024. január 1-től érvényes köztisztviselői 

illetményalapról szóló önkormányzati rendelet-tervezet a bizottsági ülésen 

megtárgyalásra került, a bizottsági tagok egyhangúlag támogatták. A törvény szerint a 

köztisztviselői illetményalap összege 38.650 Ft, mely szégyenletesen kevés. 2017. évtől 

van arra lehetősége az önkormányzatoknak, hogy saját forrásból biztosítsa és 

megemelje a köztisztviselői illetményalapot. Az előző évben az illetményalap összege 

72.000 Ft volt ezt most 85.000 Ft-ra emeltük. A rendeletben bizonyos százalékos 

növekedés is történt, amit a jegyző asszonnyal közösen megbeszéltünk, ennek a 

függvényében történt az előterjesztés.  Kérte a képviselők hozzászólását. Van-e valami 

kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2024. január 1-től érvényes 

köztisztviselői illetményalapról szóló önkormányzati rendelet-tervezetet, kérte, hogy aki 

egyetért kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 3/2024. (II. 16.) önkormányzati rendelete a 

2024. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

4./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

a.) Kodály Zoltán Óvoda Jobbágyi 2024. évi munkaterve 

 

Schoblocher István polgármester: Elkészült a Kodály Zoltán Óvoda munkaterve. Az 

anyagban vannak olyan dolgok, melyek már megvalósításra kerültek, illetve különböző 

igények is, amelyek felsorolásra kerültek. Természetesen itt is figyelembe kell venni, 

mik azok a dolgok, melyek a működéshez létfontosságúak. A gyermeklétszám 

emelkedése nagyon fontos dolog lenne. Szeretném megköszönni a megbízott 

óvodavezető másfajta munkastílusát, mivel folyamatosan pályáznak, vannak, amit 

elutasítottak, de pozitív dolgok is vannak. A Samsung például egy televíziót fog 

adományozni az óvodának, melyet az óvodavezetővel közösen a jövő héten fogunk 

átvenni. Van-e valami kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Kodály Zoltán Óvoda 2024. 

évi munkatervét.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

7/2024. (II. 15.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kodály Zoltán Óvoda 

Munkatervét – a határozat mellékletét képező tartalommal – jóváhagyta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

A Kodály Zoltán Óvoda Munkaterve mellékletként csatolva. 

 

 

b.) Bari Krisztián címerhasználat iránti kérelme 

 

Schoblocher István polgármester: Ismertette Bari Krisztián Jobbágyi, Fáy András út 10. 

szám alatti lakos Jobbágyi Község címerhasználat engedélyezése iránti kérelmét. 

Kérelmező 2024. május 25-én a Faluházban Kortárs Művészeti Fesztiávált szervez és a 

meghívón szeretné felhasználni Jobbágyi Község címerét. Kérte a képviselők 

hozzászólását. Van-e valami kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért azzal, hogy Bari Krisztián 

felhasználja Jobbágyi község címerét az kérem, hogy szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

8/2024. (II. 15.) számú képviselő-testületi határozat: 



 

 

 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Bari Krisztián Jobbágyi Fáy 

András út 10. szám alatti lakos kérelmére a 2024.május 25-i Kortárs Művészeti 

Fesztiválhoz kapcsolódó plakátokon és meghívókon „Jobbágyi” település címerének 

használatát engedélyezi. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

c.) Tájékoztatások, vélemények 

 

Schoblocher István polgármester: A Nógrád Vármegye Szíve Java című kiadvánnyal 

kapcsolatosan az anyag elkészült, mely elküldésre került. 10 fotót küldtem el, mely a 

községünk jó dolgait mutatja. A kiadvány kb.  8.000 – 8.500 Ft-ba fog kerülni. Az 

elmúlt időszakban sokat szerepeltünk a televízióban, melynek természetesen nem 

nagyon örülök, sokkal jobban örülnék, ha valamilyen pozitív dologgal szerepelnénk, 

mint ebben a kiadványban is, hogy a községünk szépségét is megmutatjuk.  

 

Maczák Tímea képviselő: Nekem olyan kérésem lenne, hogy az elmúlt időszakban séta 

alkalmával észrevettem, hogy a településen nagyon sok a szemét, főleg a központi 

részek nagyon szemetesek. Szeretnék március hónapban egy önkéntes szemétszedési 

napot szervezni. Arra gondoltam, hogy az egyik szombati napra ezt meghirdetnénk.  

Ehhez kérném a polgármester úr segítségét, hogy a szemétszedéshez kesztyűt és zsákot 

biztosítson számunkra.  

 

Baranyi István képviselő: Több lakó megkeresett engem, hogy az Iskola úton az autók 

száguldoznak, sokszor 70–80 km-es sebességgel közlekednek, ezért az ott lakók 

szeretnék egy fekvőrendőr elhelyezését.  

 

Schoblocher István polgármester: Engem is nagyon zavar, hogy ennyi a szemét a 

faluban. Nagyon örülnék neki, ha a községben lennének olyan csoportok, közösségek, 

akik bizonyos helyeken, területeken összeszednék a szemetet. Sajnos az emberek 

hozzáállása egyre rosszabb, illetve a közmunkások is elmondják, hogy rászólnak, hogy 

ne szemeteljen, akkor visszaszólnak nekik, hogy azért vagy, hogy szedd össze. Ha a 

saját környezetét mindenki rendbe rakná, akkor rend lenne a faluban. Támogatom ezt az 

akciót.  

 

Maczák Tímea képviselő: A szemétszedési nap megszervezését vállalom és a 

lakosságot tájékoztatni fogom az időpontról. Ha egy kicsit is tenni tudunk azért, hogy 

nem legyen a falu ilyen szemetes akkor már megérte.  

 

Schoblocher István polgármester: A múltkor voltam egy kommunikációval kapcsolatos 

előadáson és amiről ott szó volt szeretném, ha nálunk is megvalósulna. Arról van szó, 

hogy az információ közvetlenül a telefonra érkezik és nem kell a facebook-ot nézni. Ez 

még előkészítés alatt áll, melyre én jelentkeztem. Ennek van egy havi költségvonzata is, 

mely 50.000 Ft lenne. Az autók száguldozásával kapcsolatosan az emberek 

hozzáállásával van a baj, hiába van sokszor Jobbágyiban is traffipax, nem fogja vissza a 

száguldozókat. A fekvőrendőr sajnos nem került kevésbe és csak elmondom, hogy 

mindjárt az első napon, hogy kész lett már megjelentek a házamnál, hogy tönkrement az 

autója az illetőnek.  



 

 

 

d.) Bangó Ádám Béla romos és szemetes ingatlanokkal kapcsolatos bejelentése 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: A polgármester úrtól szeretném kérdezni, hogy 

vannak elhagyott ingatlanok, tele szeméttel nem lehet elmondani, hogy milyen 

állapotok vannak. Amit Maczák Tímea képviselő mondott a szemétszedéssel 

kapcsolatosan azt ezekre az ingatlanokra kiterjeszteni nem lehet, itt az 

önkormányzatnak kell valamit tenni. Ezeken a helyeken macska nagyságú patkányok 

vannak.  

 

Schoblocher István polgármester: Ezeknek az ingatlanoknak mindegyikének van 

tulajdonosa, akik felelnek az ingatlanok tisztántartásáért. Amennyiben valakik 

odahordják a szemetet, akkor pedig felvételt kell készíteni és azt az önkormányzatnak 

megküldeni, hogy a feljelentést meg tudjuk tenni, de azt maga is megteheti. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: A Petőfi út és a Partalja utak eleje az kritikus, 

természetesen vannak más helye is, de ott ketten is árulják a házukat és jön a vevő és 

mindjárt vissza is fordul. Én felhívtam ez ügyben a bíróságot, ahol azt mondták, hogy az 

önkormányzat ellen feljelentést lehet tenni amennyiben nem csinálnak semmit. Most én 

azért jöttem el a testületi ülésre, hogy megkérdezzem, hogy az önkormányzat hajlandó e 

valamit tenni ez ügyben vagy pedig megvárjuk, hogy a bíróság szólítsa fel az 

önkormányzatot, hogy legyenek szívesek intézkedni. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Ezek az ingatlanok mind magántulajdonú ingatlanok Ezért az 

ingatlanok területén a tulajdonoson kívül senkinek nincs joga belépni. Ott kezdődik, 

hogy azok a személyek is szabálysértést követtek el, akik az ingatlanok területére 

beléptek. Akik ide hordják a szemetet nemcsak a szemét lepakolásában követtek el 

szabálysértést, de egyéb birtoksértő magatartást is elkövettek. Ilyen mennyiségű 

hulladékkal kapcsolatos ügyekben a Nógrád Vármegyei Kormányhivatal az illetékes, a 

romos ingatlanok bontását az önkormányzat nem tudja elvégezni az pedig a Nógrád 

Vármegyei Kormányhivatal Építésügyi Hatóságának a hatásköre. Az önkormányzat azt 

tudja, hogy a kérelmet befogadja és továbbítja az illetékes hatóság felé.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Akkor mi van azzal a törvénnyel, hogy az embereket 

megilleti az, az alkotmányos jog, hogy normális körülmények között éljenek.  

 

dr. Tóth Renáta jegyző: A magántulajdonú ingatlanokon nem az önkormányzatnak kell 

az alkotmányos jogokat biztosítania.  

 

Pintér Norbert képviselő: Az önkormányzat költségvetése nem bírja el, hogy 

Jobbágyiban az összes romos ingatlant az önkormányzat takarítsa el. Ezeknek az 

ingatlanoknak a rendbetétele többe lenne, mint amit maga a terület ér. 

 

Schoblocher István polgármester: Ott van a Partalja úton lévő terület, azzal az 

ingatlannal is mire jutottunk sok mindenre nem, hiszen ugyanolyan szemetes a terület. 

Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést bezárta, majd zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


